
Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 28.8.2007 
 
Přítomni: Ing. Richter, doc. Janoš, Ing. Dolanský, Ing. Brůna, prof. Vráblíková, Ing. Vosátka, 
Mgr. Bogan 

Omluveni: Ing. Neruda, Mgr. Vojtíšek 

 

Kontrola úkolů: 

KD 10.4.07 
Bod č.1: Akreditace 

Byly dohodnuty termíny pro jednání děkana s jednotlivými garanty oborů 

 s Prof. Vráblíkovou   6.9.2007 v 8h 

 s Ing. Dolanským  6.9.2007 ve 12h 

 s Ing. Vosátkou  3.9.2007 v 9h 

 s Doc. Janošem  4.9.2007 ve 13h 

Pro: Vráblíková, Dolanský, Vosátka, Janoš 

Termín: 1. polovina září 

 

Bod č. 3: Přijímací řízení 

Příprava podmínek přijímacího řízení do akademického roku 2008/09 bude sestavována 
během letních prázdnin. Návrh bude připraven pro první podzimní zasedání AS. 

Proděkan seznámil kolegium se počtem zapsaných studentů. Celkově je do prvního ročníku 
zapsáno 459 studentů z 1135 podaných přihlášek. Tento stav není konečný, neboť stále 
probíhá přezkumní řízení a proběhne druhé kolo přijímacího řízení. 

Pro: děkan, proděkan pro studium 

Termín: 15.9.2007 
 

KD 12.6.07 
Bod č. 2: nové emaily 

Přechod na nové emaily pracovníků fakulty bude realizován do 1.9.2007. Od 1.10.2007 bude 
stará adresa automaticky přesměrována na nový email a nebude možno ji nadále využívat. 

V případě potřeby lze požádat o kurz používání nové pošty. Seznam zájemců předají 
jednotlivé katedry Mgr. Novákovi. Termín bude stanoven dle zájmu. 

Pro: zaměstnance fakulty 

Termín: 1.10.2007 

 

Nové: 
Bod č.1: Rozvrhy 

Proděkan pro studium informoval kolegium o vydání nové verze Informačního průvodce. 
Výtisky jsou k dispozici na studijním oddělení. Zároveň upozornil, že v rozvrhu docházelo 
ještě k drobným úpravám. S ohledem na již probíhající zápisy doporučil provést kontrolu 
všemi vyučujícími. Vedoucí kateder předají informací všem pracovníkům. 

 

Bod č.2: Environmentální poradenství 

Proběhla diskuse kolem záměru MŽP vytvořit systém environmentálního poradenství. Děkan 
bude kolegium informovat o průběhu a závěrech první schůzky pracovní skupiny, která 
proběhne 5.9.2007 

 



Bod č. 3: Bytová komise 

Děkan informoval o podzimním zasedání bytové komise. Veškeré požadavky je nutné doručit 
Ing. Zahálkovi do 10.9.2007 

 

Bod č.4: hodnocení Geolabu 

Děkan informoval kolegium o dopise, který obdržel od Grantové agentury ČR, v němž je 
vyslovena pracovníkům Geolabu (Ing. Brůnovi a Ing. Křovákové) pochvala za velmi kvalitní 
zpracování projektu GAČR. Děkan poděkoval Ing. Brůnovi za jeho práci. 

 
Bod č.5: Dny vědy UJEP 

Proběhla diskuse k organizaci Dnů vědy. Prof. Vráblíková navrhla uspořádání konference 
s vydáním recenzovaného sborníku. Ing. Brůna v této souvislosti informoval o pořádaném 
semináři o GIS pro pracovníky státní správy a pedagogy středních škol v Mostě. 

Jednotlivé návrhy budou dále diskutovány na schůzce 4.9.2007 ve 14h 

 

 

Různé: 

- Děkan informoval o nabídce Teplárenského sdružení exkurze do Rakouska v termínu 
2.-4.10.2007 zaměřené na používání obnovitelných zdrojů 

- Děkan rovněž informoval o vznikající Fakultě životního prostředí na ČZU.  Dne 
7.9.2007 proběhne schůzka představitelů obou fakult. 

- Doc. Janoš informoval o rozdělení pravomocí při správě ODBPro 

o Za vložení údajů do systému odpovídá řešitel projektu 

o Pí. Harudováprovádí kontrolu formální správnosti zadaných údajů 

o Pí. Hájková spravuje číselníky systému (vložení nových projektů či časopisů) 

- Ing. Brůna požádal všechny pedagogy, aby veškeré informace týkající se pracoviště 
v Mostě zasílali pí. Repšové a v kopii jemu 

 

 

  

Další kolegium se bude konat 11.9.2007 od 13:30h. 

Zapsal: Dolanský 

 

 
 
 

  

 


